
Ajuntament de Castelló

Acta de la Junta Municipal del Districte Est

Nº d’Acta: 20

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 25. juliol. 2017

Hora inici/fi: 20:00 / 20:55

Lloc: Av. Germans Bou, 27 baix

Membres assistents:

ALICIA BRANCAL MAS
MARIA CARMEN RIBERA SORIANO
MANUEL RODA FERNÁNDEZ
VICENTE BLÁZQUEZ GONZÁLEZ
VICTORIA GARCÍA LÓPEZ
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
VICKY AMORES HEREDIA
ESTEBAN ADELL BOIX

Membres absents: 

BEGOÑA CARRASCO GARCÍA
ISABEL RÍOS GARCÍA
VICENT GRAU REIG
FERNANDO SOS GARCÍA
NURIA SOLSONA SORRIBES

Presidenta (Compromís)
Vicepresidenta – Regidora (PSPV)
Veí (Compromís)
A VV Rafalafena
A VV Gumbau
A VV Rafalafena dels Tarongers 
A VV Dr. Marañón i Adjacents
A VV Bul. Vicente Blasco Ibáñez 

Regidora (P.Popular) (*)
Veïna (Alcaldia). (*)
Veí (Alcaldia)
Veí (Ciutadans) (*)
AMPA CP Lluis Revest 

(*) Excusa la seua absència.

Secretari:

JORGE AHÍS GAVALDÁ

Per la senyora Presidenta s’obri la sessió amb els assumptes que figuren en l’orde
del dia: 

1r.- Aprovació de l’Acta de la sessió anterior, 20. juny. 2017.

S’aprova per unanimitat dels membres assistents.



2n.- Informe de la Presidenta.

La senyora presidenta comenta que s’està iniciant un estudi de valoració en què
també es tindrà en compte l’opinió veïnal, per a veure si és operatiu o no la creació d’un
Centre  Cívic  en  este  Districte.  La  senyora  presidenta  indica  que  s’anirà  donant  més
informació en quant es disposen de més dades.

Els  membres  de  la  Junta  comenten  respecte  d’això  que  potser  seria  més
interessant un Centre de Dia que un Centre  Cívic, o si poguera ser una combinació dels
dos.

3r.- Precs i preguntes

Intervé  Vicente Blázquez González.  El senyor Blázquez  pregunta com està el
tema de la tanca del Camp de Futbol de Rafalafena. El senyor Blázquez recorda que la dita
tanca els xavals  la dobleguen per a colar-se en el recinte i també pot convertir-se en un
verdader perill per als vianants que circulen per la vorera.

També pregunta pel tema de la poda dels arbres de les mateixes instal·lacions
esportives. El senyor Blázquez recorda que fa quatre anys que no es poda.

El senyor Blázquez sol·licita que es retiren els jocs infantils  ubicats en el Parc
Rafalafena, que estiguen deteriorats, que hi ha alguns que ho estan, inclús podrien resultar
perillosos la seua utilització. En definitiva, canviar-los per nous.

Intervé  Vicky  Amores  Heredia.  La  senyora  Amores  indica  amb  relació  als
desperfectes del local de l’associació de veïns, per filtracions d’aigua en la comunitat de
propietaris per les pluges de fa ja quasi  un any,  que les reparacions s’estan demorant
massa, principalment, pareix, perquè primer s’ha d’impermeabilitzar el sòl de la terrassa de
la dita comunitat de propietaris. A veure si d’alguna manera es poguera agilitzar els tràmits
per a poder dur a terme els arreglaments com més prompte millor.

Intervé Victòria García López. La senyora García comenta en primer lloc que és
un abús que els amos de les terrasses es deixen en la via pública, a manera de magatzem,
les cadires i a vegades les taules també. Haurien de guardar-les en el seu local.

Que l’afonament de la calçada en el carrer Pablo Iglesias, pròxim al carril bici, ha
alçat l’asfalt. I també ocorre el mateix en l’Av. Germans Bou en el pas de vianants enfront
de l’edifici PROP.

En el carrer Músic Perfecte Artola, cantó amb carrer Bisbe Salinas, han llevat la
placa amb el nom del carrer.

En  eixe  mateix  cantó  carrer  Músic  Perfecte  Artola,  cantó  amb  carrer  Bisbe
Salinas,había dos arbres. Van llevar un en primer lloc, i ara han llevat l’altre. Se sol·licita
que es reposen els dos.

Se sol·licita la neteja del solar situat en el cantó, carrer M Músic Perfecte Artola,
amb carrer Bisbe Salinas

Finalment, la senyora García comenta que les voreres del carrer Bisbe Salinas,
encara que passa el servici de neteja, estan prou brutes.

Intervé Manuel Roda Fernández. El senyor Roda comenta en primer lloc que els
arbres de l’Av del Mar no donen ombra. Açò suposa un problema per als vianants que per
esta avinguda transiten pel perill que suposa estar exposat a la radiació solar. Es podria
donar alguna solució a este problema??
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El senyor Roda, comenta que en el carrer darrere del Comerç de Pintures Galindo
hi ha 3 contenidors de Selectiva que passen desapercebuts.

Que en el carrer Cronista Revest, entre el carrer Mestre Ripollés i  Pérez Dolz,
quan plou es fa un toll d’aigua considerable i no hi ha embornals.

Amb relació als embornals, el senyor Roda comenta que s’omplin molt de brutícia,
per mencionar alguns carrers: Moncofa, Ulloa, Clara Campoamor, etc. S’haurien de netejar
amb mes assiduïtat. Potser caldria canviar el tipus de reixeta per a evitar que es fique tanta
brutícia. 

Intervé  Esteban Adell  Boix.  El senyor Adell indica que en la vorera del carrer
Rafalafena, enfront de la Piscina Provincial no hi ha arbres. Se sol·licita es planten arbres
que puguen donar ombra a eixe tram de carrer.

El senyor Adell pregunta per l’obertura dels patis dels col·legis fora de la jornada
escolar. La senyora presidenta comenta respecte d’això que són els propis centres els que
demanen l’obrir-los. Són els caps de setmana, divendres a la vesprada i dissabte al matí. 

I no havent-hi més assumptes que tractar s’alça la sessió, sent les  vint hores i
cinquanta-cinc minuts,  estenent-se d’ella  la  present  acta firmada per  la  Presidenta  i  el
Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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